
Van: voorzitter@nuenenzelfstandig.nl <voorzitter@nuenenzelfstandig.nl>  

Verzonden: maandag 3 december 2018 1:27 

Aan: STATENGRIFFIE <STATENGRIFFIE@brabant.nl> 

Onderwerp: DRINGEND VERZOEK: Laat herindeling Nuenen c.a. - Eindhoven op agenda van 7 

december ter besluitvorming staan 

Urgentie: Hoog 

 

 

Beste leden van de Procedurevergadering, 

 

Namens het Actiecomité verzoek ik u dringend de inwoners van Nuenen c.a. niet in de kou te laten 

staan! 

Diverse inwoners zijn al 3 keer naar Den Bosch afgereisd om de discussie met betrekking tot Nuenen 

c.a. bij te wonen, omdat de herindeling hen nauw aan hun hart ligt. 

De uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen hebben duidelijk aangegeven dat Nuenen niet bij 

Eindhoven gevoegd moet worden. 

 

Er is in Nuenen een referendum gehouden, met een opkomst van bijna 57%, en de uitslag dat 78% 

zich heeft uitgesproken tegen samenvoeging met Eindhoven, bevestigt wat bij de uitslag van de 

gemeenteraadsverkiezingen al geconcludeerd is: Nuenen wil niet geannexeerd worden door 

Eindhoven. 

Dorpelingen houden van een stad op afstand. Dorpelingen willen niet in een stad wonen, met een 

stadse bestuurscultuur. 

 

We waren blij dat er op 7 december een einde zou komen aan de onzekerheid. Besluitvorming in 

Provinciale Staten: wordt de herindeling voorgelegd aan de Minister van BzK of afgewezen. 

Nu ligt er een voorstel om het besluit uit te stellen in afwachting van een herziening van het 

Beleidskader. Dit doen we toch niet? 

WIJ WILLEN DUIDELIJKHEID EN BESLUITVORMING OP 7 DECEMBER. 

Het voorstel ligt er. Er is uren gediscussieerd in Provinciale Staten. Nu intrekken in afwachting van 

nieuwe regels maakt de politiek voor velen niet geloofwaardiger. 

Er komt daarna toch geen totaal nieuw voorstel met andere of meer argumenten? Dat is toch zeker 

niet geloofwaardig? 

 

Van de inwoners van Nuenen is 78% tevreden met de bestuurskracht van Nuenen. Regionale 

samenwerking vinden we goed. Er kan gekeken worden naar andere bestuursvormen vanuit een 

regionale visie. Allemaal om de regio te versterken. 

GEEF ONS DUIDELIJKHEID OP 7 DECEMBER. De Nuenense inwoners hebben recht op die 

duidelijkheid. 

De inwoners van Nuenen hebben een duidelijk standpunt ingenomen. Nu is het aan Provinciale 

Staten. DE INWONERS VAN NUENEN VERDIENEN DEZE DUIDELIJKHEID. 

 

Ik vraag u vriendelijk, maar wel dringend de besluitvorming over het voorstel tot samenvoeging van 

Nuenen c.a. bij Eindhoven op vrijdag 7 december op de agenda van de Provinciale Staten te laten 

staan. 

Als dat onmogelijk is vragen wij u in het uiterste geval dit punt in januari/begin februari ter 

besluitvorming op de agenda te zetten. Wachten tot juni is onnodig lang en voor de inwoners 

onaanvaardbaar. 

 

Ik heb het vertrouwen dat wij op uw steun kunnen rekenen. 
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Met vriendelijke groet, 

 

Gerda Hekker 

Voorzitter Actiecomité 

 
Email: gerda@nuenenzelfstandig.nl 
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